
Bestyrelsesmøde den 1. februar 2004
Fremmødte: Inge, Kurt, Sanne, Helle, Søren og May-britt. Der var afbud fra Mark

1. Opfølgning fra sidst
Kurt har som aftalt på sidste møde meddelt kredsbestyrelsen, at HvK ikke umiddelbart kan 
støtte forslaget om at ændre finansieringsformen i forhold til kredsene. Tilsyneladende har flere 
af kredsens klubber støttet forslaget, og forslaget er derfor indsendt til det kommende årsmøde i 
DKF.

2. Byggeriet
Inge gjorde status for byggeplanerne. I slutningen af marts forventes økonomien at være endeligt på 
plads. Der er nedsat et byggeudvalg bestående af Inge, Kjeld, Viggo og Mark. Pt. arbejdes der på at 
få gjort tegningerne klar, sådan at byggetilladelsen kan fås. Når tegningerne er klar afholdes 
medlemsmøde. Der satses på at det kan ske ultimo marts. Der inviteres til medlemsmødet via et 
nyhedsbrev, som sendes ud til alle medlemmer.

3. Instruktionen
Søren fortalte at instruktionsudvalget har arbejdet med en revidering af målsætning for 
instruktionen. Det kan ses på www.hvidovrekajakklub.dk. Der er allerede nu en meget lang 
venteliste. (knap 100). Heraf er der dog en del gengangere. Der startes op med et instruktionshold, 
som ror tirsdag og torsdag, men afhængig af antallet af instruktører samt hvor hurtigt første hold 
kan komme gennem et instruktionsforløb kan det komme på tale at oprette et hold yderligere senere 
på sommeren. 

Der vil blive lavet særlige rokort til roere under instruktion (som samtidig fungerer som logbog). 
Det samme gælder for børneroere. Kortene vil få en anden farve end hvid, sådan at de hurtigt kan 
findes frem. Der vil løbende blive evalueret på instruktionen gennem sommeren. 

4. Svejbæk
Der er god opbakning til den årlige Svejbæktur både til den lange og den korte tur. Der er dog 
stadig plads til flere. Inge og Helle koordinerer diverse aktiviteter. Kurt prøver at få arrangeret en 
vinsmagning og Struer Kajakker kommer og viser nogle af deres både.

Deltagerne skal gøres opmærksom på problemet med at der er risiko for at bådene bliver stjålet. (Vi 
fik to kajakker stjålet sidste år). Alle opfordres til enten at tegne en småbådsforsikring (tillæg til 
almindelige familieforsikring) eller investere i en kajaklås. (kan købes hos kajakforhandlere).

5. K4 løb
Klaus Rørhauge har forespurgt Dragør Kajakklub om de er interesserede i at deres 3x4 km stafet 
afholdes samme weekende som vores k4-marathon løb. Det vil måske kunne lokke flere deltagere 
fra Jylland. Bestyrelsen bakkede op, og Helle undersøger derfor om vi kan få flyttet K4-løbet til den 
8. august.

Der skal findes en tovholder til at stå for afholdelsen af løbet. Alle går i tænkeboks til næste møde. 
Klaus vil gerne stå for kontakten til klubberne og bidrage til sponsorsøgning. Inge starter op 
sammen med Klaus på sponsorarbejdet.

6. Køb af pagajer og både



Bestyrelsen besluttede at købe 8 pagajer til børneafdelingen (1200 kr. pr. stk.) samt en 
børnetoerkajak (3000 kr.). Der skal også indkøbes 2 turbåde. Søren undersøger hvilken type, der vil 
være mest hensigtsmæssig.

7.  Tilskud til træningslejre
Bestyrelsen besluttede i lighed med sidste år at yde tilskud til træningsophold i henholdsvis 
Frankrig og Svejbæk. Der gives tilskud til unge der træner systematisk (og i en vis mængde) med 
henblik på at tage medaljer i nationale stævner og evt. udtagelse til landsholdet. Størrelsen af 
tilskuddet afhænger blandt af tidligere års resultater og aktuelle niveau. På den baggrund blev det 
besluttet at bevilge 500 kr. til Rikke, Emma og Louise til træningsophold i Svejbæk og 500 kr. til 
Marie, som skal til Frankrig med kraftcenteret og 300 kr. til Katrine som ligeledes skal med 
kraftcentret til Frankrig.

Der er søgt om tilskud fra kredsen. Bevilling herfra forudsætter at klubben også giver tilskud.

8. Diverse 
Næste b-møde afholdes den 4. marts kl. 19.00 hos May-Britt
Der afholdes forårsmedlemsmøde og standerhejsning den 1. maj kl. 13.00. Sanne arrangerer en 
fælles rotur om formiddagen.
Hvis diverse tilladelser er på plads afholdes medlemsmøde om byggeriet den 31. marts kl.19.00
Der er forårsrengøring den 17. april kl. 10.00
Højtalerne i klubben repareres.
Det forsøges om ikke der kan laves udluftning på toiletterne.

Punkter til næste møde:
• Klubbens holdning til udvikling af Kraftcenter København. Notat fra Klaus rundsendes til 

bestyrelsen.


